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Verslag vergadering raadsronde gele kamer d.d. 9 juni 2015 

Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Bestemmingsplan recreatievijver Itteren 
 
Aanwezig: 
Fractiewoordvoerders: de dames Van Loo en Van de Wouw en de heren Paul Frijns, Janssen, Kamal, 

Mulkens, Passenier, Schulpen en Van Lune  
Voorzitter: de heer Mertens 
College: wethouder Van Grootheest 
Griffie: mevrouw Leenders (secretaris) 
 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur en heet alle aanwezigen van harte welkom. Het 
bestemmingsplan recreatievijver Itteren heeft met ingang van 23 september 2013 gedurende zes weken 
ter inzage gelegen. De vaststelling is daarna uitgesteld omdat niet alle gronden voorafgaand aan de 
vaststelling waren verworven. De leden van de toenmalige raadscommissie Stadsontwikkeling zijn daar 
toen bij brief van 26 november 2013, verzonden 28 november 2013, over geïnformeerd. Thans zijn alle 
gronden verworven en hebben de twee betrokken agrariërs hun zienswijzen ingetrokken. Er is thans 
derhalve maatschappelijk draagvlak voor dit plan. De resterende zienswijzen zijn van technische aard of 
zijn niet relevant voor het plangebied. Van de raadsleden wordt gevraagd het bestemmingsplan, 
gewijzigd ten opzichte van het ontwerp van het bestemmingsplan vast te stellen. 
 
Het CDA (Janssen) gaat akkoord met de wijziging van het bestemmingsplan inclusief de toepassing van 
de zienswijzen. Het CDA wil graag weten wie de gebiedsbeherende instantie zal zijn. 
Wethouder Van Grootheest antwoordt dat Staatsbosbeheer de gebiedsbeherende instantie zal zijn. 
Over het verdere beheer van de visvijver zijn al afspraken gemaakt. 
 
Partij Veilig Maastricht (Schulpen) gaat ook akkoord met het bestemmingsplan en concludeert tot een 
hamerstuk. 
 
De Maastrichtse Volkspartij (Frijns), GroenLinks (Passenier), de SP (Kamal) en de VVD (Van de 
Wouw) concluderen ook tot een hamerstuk. 
 
D66 (Mulkens) concludeert ook tot een hamerstuk en vraagt uitleg over de tegenstelling tussen de lage 
grindprijs en het winnen van extra grind. Verder vraagt de fractie of ook rekening wordt gehouden met 
de zienswijze van de Fietsersbond. 
Wethouder Van Grootheest antwoordt dat vanwege de lage grindprijs extra grind wordt gewonnen. 
Ook de doorloopperiode van het project is verlengd om uiteindelijk tot de financiering te kunnen komen. 
Verder geeft wethouder aan dat dit gehele verhaal in de Recreatievisie zit die samen met alle betrokken 
partijen is vastgesteld voor de herinrichting van het hele gebied. De wens van de Fietsersbond wordt 
daarin meegenomen. 
 
D66 (Mulkens), de Seniorenpartij Maastricht (Van Loo) en de PvdA (Van Lune) concluderen tot een 
hamerstuk. 
 
De voorzitter stelt vast dat alle aanwezige fracties tot een hamerstuk concluderen. Het stuk kan dan 
ook als hamerstuk naar de raadsvergadering van vanavond worden doorgeleid. 
 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 19.04 uur. 
 
 
Maastricht, 9 juni 2015 
 
 
 
Leenders     Mertens 
Secretaris     Voorzitter 




